
 

 

  
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІ скликання 

 

П Р О Т О К О Л 

 

22 лютого 2017  року                    м.Черкаси                                                № 19 

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 
 

 

Всього членів комісії – 6 

На засіданні присутні – 4 
 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

секретар постійної комісії – Ковбоша О. Р. 

члени комісії: Коваленко В. М.,  Веретільник В.В. 

ВІДСУТНІ: Кашко О.М., Озірний О.А. 
 

 

Запрошені: 

Білоусов С. В.  –  генеральний директор ГО ФК  «Черкаський  Дніпро»; 

Богуславець С. С. –  генеральний директор ТОВ ФК  «Черкаський  Дніпро»; 

Данилевський В.В. – начальник управління освіти і науки облдержадміністрації; 

Демченко А. М. –  директор КП «Черкасиоблкіно»; 

Коваленко К. Ю. – заступник начальника управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації; 

Карманнік Р.В. – директор Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації; 

Кравченко Н. М. –  директор Департаменту фінансів облдержадміністрації; 

Мазур Л. О. – начальник юридичного відділу виконавчого апарату обласної ради; 

Свіренюк  О. О. – начальник    Головного     територіального управління    юстиції   у    

Черкаській області;  

Шабатін О. О. – директор Департаменту культури та взаємодії з громадськістю 

облдержадміністрації. 

Марштупа В. В. – голова Черкаської обласної профспілкової організації профспілки 

працівників культури. 

 Фощій В. Г. – перший заступник голови федерації футболу Черкаської області 

 



 

В засіданні взяли участь:  Вельбівець О.І. – голова обласної ради; 

Тарасенко В.П. – перший заступник голови обласної ради;  

Коверський А.М. – депутат обласної ради. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

1. Про хід виконання рішення обласної ради від 19.02.2016 № 3-20/VІІ  «Про Програму 

правової освіти населення  Черкаської області на 2016-    2020 роки»   

Доповідає:   

Свіренюк  

Олександр Олександрович  

- начальник    Головного     територіального  

управління    юстиції   у    Черкаській області 

2. Про внесення змін до  Програми правової освіти населення  Черкаської області на 

2016- 2020 роки   

Доповідає:   

Свіренюк  

Олександр Олександрович  

- начальник    Головного     територіального  

управління    юстиції   у    Черкаській області 

3. Про хід виконання рішення обласної ради від 28.12.2011 № 11-3/VI «Про Програму 

розвитку футболу в Черкаській області на 2012-2020 роки»  

Доповідає:   

Коваленко  

Катерина Юріївна 

- заступник начальника управління сім’ї, молоді та 

спорту облдержадміністрації 

4. Про хід виконання рішення обласної  ради  від 25.03.2016 № 4-3/VIІ «Про обласну 

програму оздоровлення та відпочинку дітей   на 2016 - 2020 роки»  

Доповідає:   

Коваленко  

Катерина Юріївна 

- заступник начальника управління сім’ї, молоді та 

спорту облдержадміністрації 

5. Про хід виконання рішення обласної  ради  від 7.10.2016 № 9-5/VIІ «Про 

затвердження обласної  цільової програми протидії торгівлі людьми  на період до 2020 

року»  

Доповідає:   

Коваленко  

Катерина Юріївна 

- заступник начальника управління сім’ї, молоді та 

спорту облдержадміністрації  

6. Про хід виконання програми впровадження у науково-виконавчий процес 

інформаційно-комунікаційних технологій «Сто відсотків»  

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  

7. Про внесення змін до обласної програми впровадження у навчально-виховний 

процес загальноосвітніх навчальних закладів інформаційно-комунікаційних технологій 

«Сто відсотків» на період до 2021 року  

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  



8. Про хід виконання рішення обласної ради вiд 24.04.2015 №39-3/VІ «Про обласну 

програму «Шкільний автобус»  на 2016 - 2020 роки» (зі змінами)  

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  

9. Про хід виконання рішення обласної ради вiд 25.06.2015 №41-4/VІ «Про обласну 

програму підтримки вищих навчальних закладів  Черкаської області  на 2015 - 2019 

роки» (зі змінами)  

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  

10. Про хід виконання рішення обласної ради вiд 24.04.2015 №39-3/VІ «Про обласну 

програму розвитку громадянського суспільства  на період до               2019 року»  

Доповідає:   

Шабатін 

Олександр Олексійович 

- директор Департаменту культури та взаємодії з 

громадськістю облдержадміністрації 

11. Про хід виконання рішення обласної ради вiд 24.03.2017 №13-3/VІІ «Про програму 

підготовки та відзначення 100-річчя подій Української революції 1917-1921 років  на 

2017-2021 роки»  

Доповідає:   

Шабатін 

Олександр Олексійович  

- директор Департаменту культури та взаємодії з 

громадськістю облдержадміністрації 
 

12. Про хід виконання рішення обласної ради вiд 08.09.2017 №16-21VІІ «Про 

Програму підтримки діяльності осередків національних творчих спілок Черкаської 

області  на 2017- 2021 роки»  

Доповідає:   

Шабатін 

Олександр Олексійович  

- директор Департаменту культури та взаємодії з 

громадськістю облдержадміністрації 
 

13. Про хід виконання рішення обласної  ради  від 30.01.2014 № 28-4/VI «Про обласну 

програму поліпшення кінообслуговування населення  на 2014 - 2018 роки»  

Доповідає:   

Демченко 

Алла Миколаївна 
 

- директор КП «Черкасиоблкіно» 

14. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017  № 19-22/VII «Про 

обласний бюджет на 2018 рік  

Доповідає:   

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 
 

15. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2018 рік    

Доповідає:   

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального розвитку  

облдержадміністрації 



16. Про лист федерації  профспілок  Черкаської області від 02.02.2018 №29 

Доповідають:   

Марштупа  

Василь Васильович 

Шабатін 

Олександр Олексійович 

- 

 

- 

 голова Черкаської обласної профспілкової організації 

профспілки працівників культури 

 

директор Департаменту культури та взаємодії з 

громадськістю облдержадміністрації 
 

17. Про затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки корупційних 

ризиків у діяльності Черкаської обласної ради  

Доповідає:   

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу виконавчого апарату 

обласної ради 
 

18. Про план роботи постійної комісії з питань освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту на 2018 рік 

Доповідає:   

Доманський  

Володимир Миколайович 
 

- голова постійної комісії  

19. Різне (розгляд інформацій про хід виконання рішень обласної ради спільних з 

постійною комісією з питань охорони здоров’я)  

 

Ковбоша О. Р. запропонувала включити до порядку денного питання: 

20. Про використання  червоно-чорного прапора та прапора  Холодного Яру на 

території Черкаської області та питання   

21. Про подолання наслідків русифікації в мовній царині на території Черкаської 

області. 

Коваленко В. М. запропонувала включити до порядку денного питання: 

22. Про депутатське звернення депутата Черкаської обласної ради   Коваленко В.М. до 

голови Черкаської обласної ради Вельбівця О.І., депутатів Черкаської обласної ради, 

голови  Черкаської обласної державної адміністрації  Ткаченка Ю.О. 
 

Голосування за порядок денний з доповненнями Ковбоші О. Р.  та Коваленко В. М.: 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

1. СЛУХАЛИ: 

 Свіренюка  О. О., з інформацією про хід виконання рішення обласної ради 

від 19.02.2016 № 3-20/VІІ  «Про Програму правової освіти населення  Черкаської 

області на 2016-    2020 роки». 
 



Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 19.02.2016 № 3-20/VІІ  

«Про Програму правової освіти населення  Черкаської області на 2016- 2020 роки» 

додається до протоколу (додаток  1). 
 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Доманський В.М., Ковбоша О.Р.,     

Коваленко В. М. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію начальника Головного територіального управління    юстиції   

у    Черкаській області Свіренюка  О. О. про хід виконання рішення обласної ради 

від 19.02.2016 № 3-20/VІІ  взяти до відома та продовжити контроль за її виконанням. 

Висновок від 22.02.2018 № 19/1 додається до протоколу (додаток 2). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

 

2. СЛУХАЛИ: 

   Свіренюка  О. О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до Програми правової освіти населення Черкаської області на 2016- 

2020 роки».  

Проект рішення додається до протоколу (додаток  3). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Програми правової освіти населення Черкаської області на 2016- 2020 роки» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради.     

Висновок додається до протоколу (додаток 4). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Коваленко К.Ю.,  з інформацією про хід виконання рішення обласної ради  від 

28.12.2011 № 11-3/VI «Про Програму розвитку футболу в Черкаській області на 2012-

2020 роки»(зі змінами). 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 28.12.2011 № 11-3/VI 

«Про Програму розвитку футболу в Черкаській області на 2012-2020 роки» додається 

до протоколу (додаток  5). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Білоусов С. В., Богуславець С. С., Коверський А.М.    із зверненням керівників, 

співробітників, тренерів, спортсменів-професіоналів футбольного клубу і команди 

майстрів «Черкаський Дніпро», вихованців Білозірської Академії футболу до депутатів 

всіх рівнів обраних в Черкаській області, до керівників міста Черкаси і Черкаської 

області Ткаченка Ю.О., Вельбівця О.І., Бондаренка А.В. та президента Федерації 

футболу України Павелка А.В., а також до керівників підприємств різних форм 

власності і фермерських господарств та громадськості Черкащини , щодо існування  та 

підтримки футбольної команди майстрів «Черкаський Дніпро». 



  Фощій В. Г. із зверненням щодо недостатньої фінансової підтримки дитячо-

юнацьких футбольних  команд та відділень футболу дитячо-юнацьких спортивних 

шкіл, розвитку спортивної інфраструктури в області. 
 

ВИСТУПИВ: 

Вельбівець О.І., який наголоси, що обласною радою неодноразово розглядалося 

питання участі у діяльності ФК «Черкаський Дніпро», проведено ряд зустрічей та 

консультацій з керівництвом футбольного клубу. Питання вивчено та внесено 

конкретні пропозиції, а саме: враховуючи можливості обласного бюджету, підтримка 

діяльності футбольного клубу з боку обласної ради можлива на умові 

співфінансування футбольної команди  Черкаської міської ради. 

Олександр Іванович запропонував  управлінню у справах сім'ї, молоді та спорту  

облдержадміністрації внести  пропозиції щодо перерозподілу коштів, передбачених на 

виконання Програми, для надання фінансової підтримки дитячо-юнацьким  

футбольним командам та відділенням футболу дитячо-юнацьких спортивних шкіл, 

розвиток спортивної інфраструктури в області. 
 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Доманський В.М., Ковбоша О.Р.,     

Коваленко В.М., Коверський А.М. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради  від 28.12.2011    

№ 11-3/VI "Про Програму розвитку футболу в Черкаській області на 2012-2020 

роки"(зі змінами)   взяти до відома. 

 Постійній комісії внести проект рішення на сесію обласної ради, в якому 

пропонувати:  

1. Інформацію управління у справах сім'ї, молоді та спорту  Черкаської обласної 

державної адміністрації про хід виконання рішення обласної ради від 28.12.2011 № 11-

3/VI "Про Програму розвитку футболу в Черкаській області на 2012-2020 роки"(зі 

змінами)   (далі – Програма)  взяти до відома. 

2. Обласній державній адміністрації, районним державним адміністраціям, 

виконавчим комітетам міських (міст обласного значення) рад, іншим виконавцям, 

зазначеним у Програмі, продовжити її виконання. 

3. Управлінню у справах сім'ї, молоді та спорту  Черкаської обласної державної 

адміністрації  внести пропозиції щодо перерозподілу коштів, передбачених на 

виконання Програми, для надання фінансової підтримки дитячо-юнацьким  

футбольним командам та відділенням футболу дитячо-юнацьких спортивних шкіл, 

розвиток спортивної інфраструктури в області. 

4. Контроль за виконанням рішення покласти на постійну комісію обласної ради 

з питань освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту. 

Висновок додається до протоколу (додаток 6). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

4. СЛУХАЛИ:   

 Коваленко К.Ю.,  з інформацією про хід виконання рішення обласної ради  від 

25.03.2016 № 4-3/VIІ «Про обласну програму оздоровлення та відпочинку дітей   на 

2016 - 2020 роки». 



  

Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 25.03.2016 № 4-3/VIІ 

«Про обласну програму оздоровлення та відпочинку дітей   на 2016 - 2020 роки» 

додається до протоколу (додаток  7). 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

Вельбівець О.І., звернув увагу на неефективність існування шкільних 

оздоровчих  таборів  та запропонував приділити більше уваги профільним та  

спортивним оздоровчим закладам для відпочинку дітей на період шкільних канікул. 

Коваленко В. М., підтримала пропозицію Олександра Івановича, та 

запропонувала приділити увагу тематичним формам відпочинку, так, як вони також 

цікаві для дітей. 

 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради  від 25.03.2016    

№ 4-3/VIІ «Про обласну програму оздоровлення та відпочинку дітей   на 2016 - 2020 

роки»,  взяти до відома та продовжити контроль за її виконанням. 
 

Висновок додається до протоколу (додаток 8). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

5. СЛУХАЛИ: 

 Коваленко К.Ю., з інформацією про хід виконання рішення обласної ради від 

07.10.2016 № 9-5/VIІ «Про затвердження обласної  цільової програми протидії торгівлі 

людьми на період до 2020 року».  
 

 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 07.10.2016 № 9-5/VIІ 

«Про затвердження обласної  цільової програми протидії торгівлі людьми на період до 

2020 року» додається до протоколу (додаток  9). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 07.10.2016     

№ 9-5/VIІ «Про затвердження обласної  цільової програми протидії торгівлі людьми на 

період до 2020 року»  взяти до відома та продовжити контроль за її виконанням. 

Висновок додається до протоколу (додаток 10). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

6. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., з  інформацією про хід виконання рішення обласної ради 

вiд 14.12.2011 № 10-2/VІ «Про обласну програму впровадження у навчально-виховний 

процес загальноосвітніх навчальних закладів інформаційно-комунікаційних технологій 

«Сто відсотків»  на період до 2021 року».  

 



Інформація про хід виконання рішення обласної ради вiд 14.12.2011 № 10-2/VІ 

«Про обласну програму впровадження у навчально-виховний процес загальноосвітніх 

навчальних закладів інформаційно-комунікаційних технологій «Сто відсотків»  на 

період до 2021 року» додається до протоколу (додаток  11). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради вiд 14.12.2011     

№ 10-2/VІ «Про обласну програму впровадження у навчально-виховний процес 

загальноосвітніх навчальних закладів інформаційно-комунікаційних технологій «Сто 

відсотків»  на період до 2021 року», взяти до відома та продовжити контроль за її 

виконанням. 
 

Висновок додається до протоколу (додаток 12). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

7. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В.,  який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до обласної програми впровадження у навчально-виховний процес 

загальноосвітніх навчальних закладів інформаційно-комунікаційних технологій «Сто 

відсотків» на період до 2021 року».  

Валерій Вікторович зазначив, що проектом рішення обласної ради 

передбачається те, що перелік обладнання буде визначатися щорічно органами 

місцевого самоврядування та місцевими органами виконавчої влади з урахуванням 

фінансового ресурсу та визначеної потреби. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  13). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

обласної програми впровадження у навчально-виховний процес загальноосвітніх 

навчальних закладів інформаційно-комунікаційних технологій «Сто відсотків» на 

період до 2021 року» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради, пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект 

цього рішення.     

Висновок додається до протоколу (додаток 14). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., з  інформацією про хід виконання рішення обласної ради 

вiд  19.02.2016 №3-17/VІІ  «Про обласну програму «Шкільний автобус»  на 2016 - 2020 

роки».  
 



Інформація про хід виконання рішення обласної ради вiд 19.02.2016 №3-17/VІІ  

«Про обласну програму «Шкільний автобус»  на 2016 - 2020 роки» додається до 

протоколу (додаток  15). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради  вiд 

19.02.2016 №3-17/VІІ  «Про обласну програму «Шкільний автобус»  на 2016 - 2020 

роки», взяти до відома та продовжити контроль за її виконанням. 

Висновок додається до протоколу (додаток 16). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

9. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., з  інформацією про хід виконання рішення обласної ради 

вiд  25.06.2015 №41-4/VІ «Про обласну програму підтримки вищих навчальних 

закладів Черкаської області  на 2015 - 2019 роки».  
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради вiд 25.06.2015 №41-4/VІ 

«Про обласну програму підтримки вищих навчальних закладів Черкаської області  на 

2015 - 2019 роки» додається до протоколу (додаток  17). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради  вiд 25.06.2015 

№41-4/VІ «Про обласну програму підтримки вищих навчальних закладів Черкаської 

області  на 2015 - 2019 роки», взяти до відома та продовжити контроль за її 

виконанням. 

Висновок додається до протоколу (додаток 18). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

10. СЛУХАЛИ: 

Шабатіна  О. О., з  інформацією про хід виконання рішення обласної ради від 

24.04.2015 №39-3/VІ «Про обласну програму розвитку громадянського  суспільства  на 

період  до 2019 року».  
 

 Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 №39-3/VІ 

«Про обласну програму розвитку громадянського  суспільства  на період  до 2019 

року» додається до протоколу (додаток  19). 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради вiд 24.04.2015 

№39-3/VІ «Про обласну програму розвитку громадянського  суспільства  на період  до 

2019 року» взяти до відома та продовжити  контроль за її виконанням. 
   

Висновок додається до протоколу (додаток 20). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 



11. СЛУХАЛИ: 

Шабатіна  О. О., з  інформацією про хід виконання рішення обласної ради від  

24.03.2017 №13-3/VІІ «Про програму підготовки та відзначення  100-річчя подій 

Української революції 1917-1921 років  на 2017-2021 роки».  
 

 Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 24.03.2017 №13-3/VІІ 

«Про програму підготовки та відзначення  100-річчя подій Української революції 

1917-1921 років  на 2017-2021 роки» додається до протоколу (додаток  21). 
 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради вiд 24.03.2017 

№13-3/VІІ «Про програму підготовки та відзначення  100-річчя подій Української 

революції 1917-1921 років  на 2017-2021 роки» взяти до відома та продовжити  

контроль за її виконанням. 
   

Висновок додається до протоколу (додаток 22). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

12. СЛУХАЛИ: 

Шабатіна  О. О., з  інформацією про хід виконання рішення обласної ради від  

08.09.2017 №16-21VІІ «Про Програму підтримки діяльності осередків національних 

творчих спілок Черкаської області  на 2017- 2021 роки».  
 

 Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 08.09.2017 №16-21VІІ 

«Про Програму підтримки діяльності осередків національних творчих спілок 

Черкаської області  на 2017- 2021 роки» додається до протоколу (додаток  23). 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради вiд 08.09.2017 

№16-21VІІ «Про Програму підтримки діяльності осередків національних творчих 

спілок Черкаської області  на 2017- 2021 роки» взяти до відома та продовжити  

контроль за її виконанням. 
   

Висновок додається до протоколу (додаток 24). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

13. СЛУХАЛИ: 

Демченко А.М., яка поінформувала про хід виконання обласної програми 

поліпшення кінообслуговування населення,  в тому числі щодо діяльності                  

КП «Черкасиоблкіно». 
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 30.01.2014 № 28-4/VI 

додається до протоколу (додаток 25).  
 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Доманський В.М., Коваленко В.М.,     

Веретільник В.В. 
 



Коваленко В.М., зауважила, що в питанні поліпшення кінообслуговування 

населення, зокрема в частині популяризації українського кіно робота покращилась. 

 

Вельбівець О.І., звернув увагу на відсутність позитивних змін у господарській 

діяльності комунального підприємства «Черкасиоблкіно» та неефективну роботу з 

орендарями.  

 Олександр Іванович доручив управлінню майном обласної комунальної 

власності спільно з Департаментом культури та взаємодії з громадськістю 

облдержадміністрації внести пропозиції щодо подальшого функціонування                         

КП «Черкасиоблкіно» та запропонував провести окреме засідання постійної комісії з 

розгляду вищеозначеного питання. За результатами розгляду  внести пропозиції щодо 

відповідного проекту рішення на розгляд чергової сесії обласної ради. 
  

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради  від 30.01.2014   № 28-

4/VI «Про обласну програму поліпшення кінообслуговування населення  на 2014 - 

2018 роки»,  взяти до відома та продовжити контроль за її виконанням. 

  2. Доручити управлінню майном обласної комунальної власності спільно з 

Департаментом культури та взаємодії з громадськістю облдержадміністрації внести 

пропозиції щодо подальшого функціонування  КП «Черкасиоблкіно». 

 3. Провести окреме засідання постійної комісії з розгляду підготовленого 

управлінням майном обласної комунальної власності спільно з Департаментом 

культури та взаємодії з громадськістю облдержадміністрації вищеозначеного питання. 

За результатами розгляду  внести пропозиції щодо відповідного проекту рішення на 

розгляд чергової сесії обласної ради. 
 

Висновок додається до протоколу (додаток 26). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н. М., яка поінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017  № 19-22/VII «Про обласний 

бюджет на 2018 рік».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  27). 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні проект рішення 

обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради  від 22.12.2017                   

№ 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік». 

Висновок додається до протоколу (додаток 28). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

15. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2018 рік».  

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  29). 



 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

ВИСТУПИВ: 

Вельбівець О.І. звернув увагу членів постійної комісії на дату подання на 

розгляд сесії обласної ради  Програми економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2018 рік, та зауважив директора Департаменту регіонального розвитку 

обласної державної адміністрації на необхідності підготовки проектів рішень про 

Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області та їх прийняття на 

пленарних засіданнях обласної ради завчасно перед прийняттям  обласного бюджету 

на відповідний рік. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про Програму економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2018 рік»  та рекомендувати до розгляду 

на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Доручити директору Департаменту регіонального розвитку обласної 

державної адміністрації при підготовці проектів рішень про Програму економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на наступний рік враховувати необхідність її 

затвердження сесією  обласної ради перед прийняттям  обласного бюджету на 

відповідний рік. 
 

Висновок додається до протоколу (додаток 30). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

16. СЛУХАЛИ: 

Доманського В. М., який поінформував про лист федерації  профспілок 

Черкаської області від 02.02.2018 №29. 
 

ВИСТУПИВ: 

Марштупа В. В., який ознайомив членів постійної комісії з  проектом звернення 

до Президента України, та зазначив, що дане звернення потрібно направити і до  

Кабінету Міністрів України. 
 

Текст листа та проект звернення додаються до протоколу (додаток  31). 

 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати пропозицію Федерації профспілок  Черкаської області про 

схвалення звернення до Президента України з доповненнями: та  Кабінету Міністрів 

України. 

2. Внести відповідний проект рішення на сесію обласної ради  

Висновок додається до протоколу (додаток 32). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" –0. 

 



17. СЛУХАЛИ: 

Тарасенка В.П., який попросив членів постійної комісії поінформувати про 

проект рішення обласної ради «Про затвердження звіту за результатами роботи комісії 

з оцінки корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради» замість         

Мазур Л.О. та ознайомив присутніх з проектом рішення обласної ради. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  33). 

 

ВИРІШИЛИ:  підтримати проект рішення обласної ради «Про затвердження звіту за 

результатами роботи комісії з оцінки корупційних ризиків у діяльності Черкаської 

обласної ради» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради, 

пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект цього 

рішення.     
 

Висновок додається до протоколу (додаток 34). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

 18. СЛУХАЛИ:  

Доманського В. М., який зазначив, що відповідно до п.4.3 «Положення про 

постійні комісії обласної ради» необхідно затвердити план роботи постійної комісії на                   

2018 рік та  ознайомив членів комісії з його проектом. 

Текст проекту плану роботи постійної комісії додається до протоколу (додаток 35). 

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи постійної комісії з питань освіти, науки, 

культури, молодіжної політики та спорту на 2018 рік. 
 

Голосування: "За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

19.1. СЛУХАЛИ: 

Доманського В. М., який поінформував про те, що на контролі постійної комісії 

знаходиться хід виконання рішення обласної ради  від 28.08.2015  №42-4/VІ «Про 

обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015 – 2018 

роки». 
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради  від 28.08.2015  №42-4/VІ 

додається до протоколу (додаток 36).  
 

ВИРІШИЛИ: інформацію управління охорони здоров’я  облдержадміністрації про хід 

виконання рішення обласної ради від 28.08.2015  №42-4/VІ «Про обласну цільову 

соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015 – 2018 роки», взяти до 

відома та продовжити контроль за її виконанням. 
 

Висновок додається до протоколу (додаток 37). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

 

 



19.2. СЛУХАЛИ: 

Доманського В. М., який поінформував про те, що на контролі постійної комісії 

знаходиться хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 №39-5/VІ «Про 

обласну  програму профілактики та лікування стоматологічних захворювань на 2015 -

2020 роки».  
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради  від 24.04.2015 №39-5/VІ 

додається до протоколу (додаток 38).  
 

ВИРІШИЛИ: інформацію управління охорони здоров’я  облдержадміністрації про хід 

виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 №39-5/VІ «Про обласну  програму 

профілактики та лікування стоматологічних захворювань на 2015 -2020 роки», взяти 

до відома та продовжити контроль за її виконанням. 

Висновок додається до протоколу (додаток 39). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

19.3. СЛУХАЛИ: 

Доманського В. М., який поінформував про те, що на контролі постійної комісії 

знаходиться хід виконання рішення обласної ради  від 07.10.2016 №9-7/VІІ «Про 

Програму регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними методами у 

Черкаській області на 2016-2020 роки». 
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради  від 07.10.2016 №9-7/VІІ 

додається до протоколу (додаток 40).  
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 07.10.2016 №9-

7/VІІ «Про Програму регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними 

методами у Черкаській області на 2016-2020 роки», взяти до відома та продовжити 

контроль за її виконанням. 
 

Висновок додається до протоколу (додаток 41). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

20. СЛУХАЛИ: 

Ковбошу О. Р., яка поінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

використання  червоно-чорного прапора та прапора  Холодного Яру на території 

Черкаської області».  

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  42). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про використання  червоно-

чорного прапора та прапора  Холодного Яру на території Черкаської області» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради, пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект цього рішення.     

Висновок додається до протоколу (додаток 43). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 



 21. СЛУХАЛИ: 

Ковбошу О. Р., яка поінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

подолання наслідків русифікації в мовній царині на території Черкаської області».  

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  44). 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про подолання наслідків 

русифікації в мовній царині на території Черкаської області» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради, пропонувати депутатам обласної 

ради при розгляді питання підтримати проект цього рішення.     
 

Висновок додається до протоколу (додаток 45). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

 17. СЛУХАЛИ: 

Коваленко В.М., яка поінформувала про її депутатське звернення до голови 

Черкаської обласної ради Вельбівця О.І., депутатів Черкаської обласної ради, голови  

Черкаської обласної державної адміністрації  Ткаченка Ю.О.  
 

Текст депутатського звернення  додається до протоколу (додаток  46). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати депутатське звернення депутата Черкаської обласної ради  

Коваленко В.М. до голови Черкаської обласної ради Вельбівця О.І., депутатів 

Черкаської обласної ради, голови  Черкаської обласної державної адміністрації  

Ткаченка Ю.О. 
 

Висновок додається до протоколу (додаток 47). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

  

 

 

Голова постійної комісії                                                               В.  Доманський 

 

 

Секретар  постійної  комісії                                                         О. Ковбоша 

 


